
Nadzorni odbor  
Sportske zajednice Grada Poreča 
 
Poreč, 29. oţujka 2024. godine 
 
Temeljem stavka 2. članka 55. Statuta Sportske zajednice Grada Poreča, te 
temeljem dostavljenih nam traţenih financijskih pokazatelja od strane stručnih sluţbi 
SZGP i uvidom u zapisnike sa sjednica Izvršnog odbora SZGP odrţanih tijekom 
2023. godine,  Nadzorni odbor podnosi 
 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 
 

Skupštini Sportske zajednice Grada Poreča za 2023. godinu 
 
UVODNE NAPOMENE: 
 
Nadzorni odbor SZGP u sastavu: Kristijan Klarić (predsjednik), Marijan Ritoša (član) i 
Alen Kalčić (član) u tom je sastavu izabran za mandatno razdoblje 2021. - 2025. na 
izbornoj sjednici Skupštine SZGP odrţanoj 16. veljače 2021. I tijekom 2023. 
nastavljena je dugogodišnja, po našoj ocijeni korisna, praksa prisustvovanja 
predsjednika NO-a sjednicama IO-a s čime je on stekao mogućnosti izravnog 
upoznavanja s aktivnostima SZG Poreča. 
 
RAČUNALNA PRIJEVARA 
 
U siječnju 2023. dogodila se, naţalost, računalna prijevara s kojom je SZGP 
oštećena za iznos od 81.263,00 eura. 
 
Nadzorni odbor SZGP je od predsjednika Aleksandra Beakovića zatraţio i zaprimio 
podrobno pisano izvješće o slučaju računalne prijevare. 
 
Predsjednik Beaković nas je u svom izviješću podrobno izvijestio s kronologijom 
dogaĎaja, o do sada utvrĎenim relevantnim činjenicama zbog kojih je došlo do 
računalne prijevare, odlukama, zaključcima i ostalim koracima koje su Izvršni odbor i 
predsjednik poduzeli u cilju zaštite interesa SZGP, odnosno svih njenih članica, s 
temeljnim zadatkom da sportaši i sportske udruge Grada Poreča nastave nesmetano 
provoditi svoje planirane aktivnosti. 
 
Dokumenti koje smo dobili na uvid su: pozivi na iznošenje obrane upućene 
dosadašnjoj tajnici Silviji Deković Starčić i dosadašnjoj voditeljici računovodstva 
Nataši Fabac Berljafa; dopisi sindikalnom povjereniku SZGP Marinu Matiću o namjeri 
otkazivanja ugovora o radu za Deković Starčić i Fabac Berljafa; odluke o izvanrednim 
otkazima ugovora o radu za Deković Starčić i Fabac Berljafa; sporazum SZGP i 
Fabac Berljafa; opomenu - upozorenje o obvezama iz radnog odnosa za Fabac 
Berljafa; odluku o stavljanju van snage odluke o izvanrednom otkazu ugovora o radu 
za Fabac Berljafa; aneks ugovora o radu za Fabac Berljafa.   
 
Predsjednik NO-a Kristijan Klarić prisustvovao je svim sjednicama IO-a na kojima su 
se donosile odluke vezane uz slučaj računalne prijevare, te ga predsjednik Beaković 
kontinuirano izvješćuje o svim koracima koji u okviru svojih statutarnih ovlasti 
predsjednik i IO poduzimaju vezano uz slučaj računalne prijevare. 
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Temeljem do sada utvrđenog Nadzorni odbor sugerira predsjedniku 
Aleksandru Beakoviću, Izvršnom odboru, stručnim službama i svim članovima 
Sportske zajednice Grada Poreč da nastave poduzimati sve aktivnosti, 
odnosno koristiti sve svoje pravne, statutarne i ostale ovlasti u cilju po 
mogućnosti nadoknade kompletne financijske štete ili najmanje maksimalnog 
ublažavanja financijske štete koja je nanijeta SZGP. 
 
NO sugerira IO-u da nastavi prisno surađivati sa nadležnim državnim tijelima u 
cilju moguće nadoknade financijske štete koja je SZGP nanijeta, a u sve u cilju 
zaštite interesa same SZGP, njenih članica, porečkih sportskih udruga, 
sportašica i sportaša. 
 
FINANCIJE: 
 
Prema financijskim izvješćima i planovima za 2023. godinu koji su razmatrani na 
sjednicama IO-a, popratnoj dokumentaciji i obrazloţenjima, usmenim obrazloţenjima 
koje je članovima IO-a iznio predsjednik SZGP, te dodatnim pisanim informacijama 
dobivenim na upit od stručnih sluţbi, Nadzorni odbor je utvrdio sljedeće. 
 
U 2023. SZGP je ušla sa 29.708,62 eura potraţivanja. Primjetno je da meĎu 
duţnicima više nema dva najveća hrvatska telekomunikacijska operatera koji su to 
bili više godina unazad 
 
Godina 2023. završena je sa 28.805,81 eura potraţivanja što je na nivou 
potraţivanja s kojima se ušlo u 2023. Većina potraţivanja je naplaćena početkom 
2024. godine. 
 
U 2023. godinu je SZGP ušla sa iznosom od čak 144.318,78 eura neplaćenih 
obveza, zbog velikog broja računa zaprimljenih tijekom prosinca 2022. čiji su iznosi, 
u odnosu na godinu dana ranije bili i znatno veći zbog inflacije. Računi su u cijelosti 
podmireni tijekom 2023. godine. 
 
Neplaćene obveze na kraju 2023. iznosile su svega 6.816,83 eura i sve su te obveze 
podmirene u dospijeću tijekom 2024. 
 
Za pohvalu je da su sva predviĎena sredstva dotirana klubovima, te da su klubovi i 
sportaši nesmetano koristili usluge prijevoza, liječničkih pregleda i redarskih sluţbi 
koje im SZGP izravno financijski pokriva što je jedna od značajnijih vrijednosti koju 
SZGP uspijeva realizirati 
 
Vlastiti prihodi, najviše od zakupa infrastrukture s kojom upravlja SZGP, u 2023. su 
iznosili 95.208,80 eura što je na nivou prethodne 2022., ali i dalje ispod mogućnosti i 
potencijala koje SZGP za ostvarenje vlastitih prihoda ima u dvorani Ţatika. 
 
Zaključak: NO i dalje sugerira Skupštini i IO-u da nastave s aktivnostima 
usmjerenim ka tome da se unutar jedne kalendarske godine maksimalno 
realiziraju nenaplaćena potraživanja i dospjele obveze. Posebno bi valjalo 
poraditi na povećanju vlastitih prihoda od davanja u zakup objekata s kojima 
SZGP upravlja. 
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NO također sugerira IO-u i Skupštini SZGP da i dalje naglasak stavi na 
maksimalnu kontrolu namjenskog trošenja sredstava koji se iz financijskog 
plana dodjeljuju klubovima za razne namjene, ta da zatraže još detaljnije 
izvješćivanje od strane klubova o realizaciji istih kako bi se maksimalno 
smanjio prostor financijske "sive" zone u sportu. 
 
STATUS ČLANICA SZGP: 
 
Daljnje napore SZGP bi trebala uloţiti u kontrolu aktivnosti klubova koje moraju biti 
promicanje sporta u Gradu Poreču i Republici Hrvatskoj, doprinos ugledu i afirmaciji 
sporta u cjelini, te u skladu s javnim potrebama u sportu Grada Poreča. 
 
 
KORIŠTENJE SPORTSKE INFRASTRUKRURE: 
 
Godine 2023. porečki klubovi nisu imali poteškoća s korištenjem sportske 
infrastrukture, izuzev djelomično kada je dvorana Ţatika bila zauzeta ostalim 
dogaĎanjima pa su klubovi koji za redovnu, prvenstveno trenaţnu aktivnost koriste tu 
dvoranu morale seliti u ostale dvoranske sportske objekte u Poreču, a naći uvijek 
adekvatne termine za sve, nije uvijek bilo lako. 
 
Idealno bi bilo za dvoranske sportove postići standarde infrastrukture u gradu da se 
dvorana Ţatika ne mora koristiti za trenaţne aktivnosti. 
 
Kod dijela klubova i dalje je primjetno da dodijeljene im termine u objektima i 
infrastrukturu ne koriste na ispravan način, prema Statutu i Pravilniku o korištenju 
objekata.  
 
Zaključak: Sugerira se Skupštini, IO-u i stručnim službama SZGP-a da u 
narednom razdoblju aktivnost usmjere ka još kvalitetnijem planiranju 
korištenja infrastrukture, u cilju korištenja isključivo na način kako to određuju 
odredbe Statuta i Pravilnika o korištenju objekata SZGP, a sve u svrhu 
zadovoljenja javnih potreba u sportu Grada Poreča. 
 
Zaključak: Sugerira se IO-u i stručnim službama SZGP-a da se još kvalitetnije i 
ažurnije posvete planiraju organizacije termina za aktivnosti svojih članica u 
slučajevima kada one ne mogu uobičajeno koristiti objekte koje inače koriste 
za svoju redovnu aktivnost, te bi konačan cilj takvog kvalitetnijeg planiranja 
trebalo rezultirati time da udruge koje su članice SZGP nesmetano mogu 
odvijati svoju planiranu aktivnost i da ne ostaju bez termina i objekata za 
provođenje svoje aktivnosti.  
 
Također, sugerira se SZGP da preispita količinu i značaj sportskih i 
nesportskih događaja kojima se besplatno dodjeljuju sportski objekti na 
korištenje, te da besplatno korištenje omogući samo događajima u kojima 
sudjeluju sami sportaši i klubovi Grada Poreča, koji su od značaja za sport i 
svekoliku promociju Grada Poreča, dok za ostale komercijalne događaje treba 
naplatiti naknadu za korištenje objekata. 
 
        Nadzorni odbor SZGP: 
        Kristijan Klarić, predsjednik 


